
Lavangen Fjellvandrerlag

ÅRSMELDING 2015

Styret har i 2015 bestått av:

Arnljot Teigland  leder
PerKyrre Berglund  nestleder
Sølvi Rydningen  sekretær
Tove Nordheim  kasserer
Sissel Bratsberg Rydningen  styremedlem

Svein Ola Nygård  1. varamedlem
AnnGrethe Jørgensen  2. varamedlem

Fjellvandrerlaget hadde 110 medlemmer  i 2015, hvorav 94 voksne, 10 barn under 
15 år, og 6 æresmedlemmer.

Det har vært avholdt 6 styremøter siden siste årsmøte, hvor styret har behandlet 33 
saker.

Av de 11 oppsatte turene i turprogrammet for 2015 (6 vinterturer og 5 sommerturer) 
har 8 turer blitt avviklet (4 vinterturer og 4 sommerturer).
Tur og merkekomiteen legger fram egen årsrapport.

Prosjektgruppa  har  ikke  hatt  noen  spesielle  prosjekter  inneværende  år,  og  legger 
derfor ikke fram noen egen rapport.

Fjellvandrerlaget er registrert som mottaker av Grasrotandelen, noe det reklameres 
det for i turprogrammene våre. Viser til regnskapet når det gjelder inntektene derfra.

Lavangen Fjellvandrerlag samarbeider med Folkehelsa i Salangen og Salangen IF – 
ski  (SIFski) om gjennomføringen av 30trimmen  i de  to kommunene Lavangen og 
Salangen.  Tur  og  merkekomiteen  har  hittil  representert  fjellvandrerlaget  i  det 
samarbeidet. Den forrige 30trimmen ble avsluttet 31. oktober 2015, med påfølgende 
premieutdeling 18. november. Det skal nå planlegges for en ny 30trim for perioden 
2016 – 2017. Overskuddet fra prosjektet deles mellom de tre partene, og jeg viser til 
regnskapet  når  det  gjelder  lagets  inntekter  fra  30trimmen.  For  øvrig  får  Lavangen 
skryt for merkingen av løypene i kommunen.

I  forbindelse  med  Lavangsvekka  2015  deltok  Fjellvandrerlaget  med  flere 
arrangementer;

 Aktivitetsdag på Nesset  i samarbeid med sykkelklubben onsdag 24.  juni. Her 
gjennomførte  sykkelklubben  sin  sykkeldag, mens  fjellvandrerlaget  arrangerte 
en  natursti  for  barn.  Fjellvandrerlaget  og  sykkelklubben  hadde  felles  grilling 
ved Båthuset. Det var stor deltakelse på dette arrangementet.

 Barnevennlig tur til Soløybotn torsdag 25. juni, hvor Per Thrane var turleder. 2 
personer deltok.
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 Vår tradisjonelle tur til Spanstind fredag 26. juni, hvor JanIvar Strømseth var 
turleder. Til  tross  for kaldvær,  tåke/regn og vind, klarte 3 personer å komme 
seg til toppen.

 Bod/stand  utenfor  Spar  fredag  26.  juni,  hvor  fjellvandrerlaget  reklamerte  for 
seg selv. Vi hadde utstilling, gav ut  turprogram, solgte diverse effekter, samt 
viste  vårt  nye  banner.  Dessverre  var  været  mot  oss  på  de  tre  sistnevnte 
arrangementene, så den helt store deltakelsen ble det ikke.

Ofoten Friluftsråd samarbeidet med flere kommuner i regionen om gjennomføring av 
Friluftsskole.  I  Lavangen  var  det  Lavangen  Frivillighetssentral  i  samarbeid  med 
Fjellvandrerlaget som stod for gjennomføringen. Den ble avviklet  i  tidsrommet 10. – 
12. august, og målgruppen var elever i 5. – 7. klasse (1013 år). Totalt 15 barn deltok 
på friluftsskolen, hvor det var undervisning i kart og kompass m.m., samt turer der de 
fikk praktisere kunnskapene. Siste dagen ble det  tur med båt utlånt av Krambuvika 
Bygdemuseum.

Fredag  14.  august  var  det  duket  for Arctic  Race  of  Norway  på  sykkel  gjennom 
Lavangen. Kommunen samordnet arrangementene i Lavangen, og Fjellvandrerlaget 
hadde  fått  ansvaret  for  markeringer  på  Spanstind  og  på  Henrikkafossen.  Det  var 
planlagt  helikopterløft  til  Spanstind,  men  pga.  tåke  over  Spanstinden,  ble 
helikopterløftet  flyttet  til  Henrikkafossen.  Her  deltok  medlemmer  av  laget  ikledd 
bunader og med lagets banner utslått.

Lavangen Fjellvandrerlag  har  vært  kommunens  vararepresentant  i  styret  til Ofoten 
Friluftsråd siden sommeren 2014.  I  forbindelse med kommunevalget høsten 2015, 
valgte kommunestyret nye styremedlemmer  i Friluftsrådet. Varaordfører (nå Kristine 
Haugen)  er  fortsatt  kommunes  representant  der, men  nå med Arvid Småriset  som 
vara.  Fjellvandrerlaget  innehar  derfor  ikke  det  vervet  lengre.  Hvem  som  er 
kommunens administrative kontakt i Friluftsrådet har det ikke lykkes fjellvandrerlaget 
å skaffe klarhet i. Det er på trappene å utvide Ofoten Friluftsråd med flere kommuner, 
og i den forbindelse blir nok også navnet endret.

Fjellvandrerlaget har ytt bistand til Lavangen kommunes Krigsminneprosjekt v/Unn
Tove Bakkevoll.  Etter  at  prosjektet  lå  «i  dvale»  ei  tid  i  2015,  er  det  nå  oppe  å  gå 
igjen. Det har vært jobbet med å få etablert krigsminneløypen fra Skavmodalen, over 
Fjordbotneidet  og  ned  til  Gratangsbotn.  Den  ble  offisielt  åpnet  i  2015,  men  det 
gjenstår  å  sette  opp  informasjonsskilt  og  å  produsere  og  legge  klopper  over 
Fjordbotneidet. I dette arbeidet er/blir fjellvandrerlaget en viktig bidragsyter, sammen 
med bl.a. Frivilligsentralen. Det skal snekres 220 klopper i løpet av vinteren. De skal 
kjøres ut i terrenget i løpet av våren, og legges på plass så snart snøen har gått.

Ellers var årets store «happening» i 2015 at Lavangen Fjellvandrerlag kunne feire sitt 
25årsjubileum.  Dette  ble  markert  på  fjorårets  årsmøte  på  Lapphaugen 
Turiststasjon, med bl.a. jubileumskake. På årsmøtet ble også medlemmene av lagets 
første styre  (m/varamedlemmer) utnevnt  til æresmedlemmer. Disse var Egil Ruud
Røhne, Jentoft Teigland, Inger Andreassen, Merete Jørgensen (nå Madsen) og Per 
Gunnar Thrane, med varamedlemmene Ragnhild Hanssen og Oddgeir Rystad (†). 
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Ellers  i  jubileumsåret  gikk  laget  til  innkjøp  av  diverse  effekter,  så  som  Tskjorter, 
tøymerker, turkopper, pins, og et eget banner. Disse effektene selges til interesserte.

Selve  jubileumsfesten  ble  gjennomført  lørdag  23.  januar  2016  på  Fjellkysten 
Gjestehus  –  hvor  laget  hadde  sine  første  møter  i  1990.  Her  fikk  bl.a. 
æresmedlemmene utdelt sine hedersbevisninger.

På  begynnelsen  av  1990tallet  kunne  det  være  opp  i  100  deltakere  på 
Midtvintersvaka.  På  vaka  21.  desember  2015  var  dessverre  været  imot  oss,  og 
omtrent 1516 personer stilte opp, hvorav to barn. De fikk til gjengjeld nissen helt for 
seg selv!

Styret vil oppfordre medlemmene til å delta på dugnader. Disse vil bli annonsert på 
våre nettsider og på Facebook. Her vil vi spesielt nevne dugnadene i forbindelse med 
Krigsminneprosjektet. 

Vi håper også mange vil delta på de flotte turene i turprogrammet.

God tur i 2016 ☺

Med hilsen

Arnljot Teigland
leder


